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Zarząd z absolutorium
Na ostatniej sesji  radni Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przyjęli  sprawozdanie z
wykonania  budżetu  za  2011  rok  i  udzielili  Zarządowi  Województwa  absolutorium.
Dwudziestu  radnych  było  za,  czterech  –  wstrzymało  się  od  głosu.  

Sesja  absolutoryjna poprzedzona była  badaniem wykonania  budżetu za  2011 rok przez
Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach, która wydała pozytywną opinię o jego realizacji.
takie zdanie wyraziła również Komisja Rewizyjna Sejmiku. 
Samorząd województwa zakończył 2011 rok z dochodami na poziomie 516 milionów złotych,
natomiast wydatki wyniosły   529 milionów złotych (plan dochodów zostali wykonany w 89
proc., natomiast wydatków w 75 proc.). Różnica między dochodami a wydatkami została
pokryta pieniędzmi z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. Tym samym, jak podkreślała
podczas  sesji  skarbnik  województwa  Maria  Fidzińska  –  Dziurzyńska,  Województwo
Świętokrzyskie  wciąż  jest  jedynym  niezadłużonym  regionem  w  kraju.
Podczas dyskusji nad wykonaniem budżetu niektórzy radni mieli uwagi do – ich zdaniem –
niskiego poziomu wydatków.  Średnio wyniósł on 75,25 procent, przy czym wydatki bieżące
zostały  zrealizowane na poziomie 86,9 proc.,  a  majątkowe (  czyli  inwestycyjne)  –  64,2
procent. Marszałek Adam Jarubas wyjaśniał: – Realizacji budżetu zawsze towarzyszy wiele
czynników ryzyka,  które  nie  są  od  nas  zależne:  przedłużające  się  procesy  uzyskiwania
zezwoleń  środowiskowych,  upadłość  firm,  które  realizują  nasze  inwestycje  drogowe   i
konieczność wyłaniania nowych wykonawców. I z takimi sytuacjami mieliśmy do czynienia w
2011 roku. Ale generalnie uważam, ze wykonanie budżetu za ubiegły rok jest na dobrym
poziomie – podkreślał marszałek.     
Podczas  sesji  radni  zdecydowali  też  o  przejęciu  prowadzenia,  jako  główny  organ
prowadzący,   Europejskiego  Centrum  Bajki  w  Pacanowie.  Do  miliona  złotych  rocznie
zwiększy się również finansowanie tej instytucji przez Samorząd Województwa.  
   


